

Title (en)

MACHINE FOR INSERTING FRUIT IN PRESERVE JARS.

Title (de)

MASCHINE ZUM EINBRINGEN VON FRÜCHTEN IN KONSERVIERGLÄSER.

Title (fr)

MACHINE POUR LA MISE EN PLACE DE FRUITS A L'INTERIEUR DE BOCAUX DE CONSERVATION.

Publication

**EP 0228442 A1 19870715 (FR)**

Application

**EP 86904343 A 19860714**

Priority

IT 8557585 A 19850717

Abstract (en)

[origin: WO8700505A1] The machine has a series of tube-like elements (1) which move with their open ends facing upwards in order to receive the jars (5) arranged with the opening facing downwards, in such a way that during advancement of the transfer chain the jars come to rest on a conveyor belt (6), whereas the elements (1) are withdrawn, thus enabling the jars to be filled with fruit elements which are facing in the same direction.

Abstract (fr)

La machine comprend une série d'éléments tubulaires (1) qui se déplacent avec leurs extrémités ouvertes tournées vers le haut afin de recevoir les bocaux (5) disposés avec l'ouverture tournée vers le bas, de telle sorte qu'au cours de l'avancement de la chaîne de transfert, ces bocaux viennent prendre appui sur un tapis transporteur (6) tandis que les éléments (1) se retirent, en permettant de la sorte le remplissage des bocaux à l'aide de fruits qui sont orientés dans le même sens.

IPC 1-7

**B65B 25/04; B65B 39/14**

IPC 8 full level

**B65B 25/04** (2006.01); **B65B 39/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 25/04** (2013.01); **B65B 39/145** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700505A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8700505 A1 19870129**; AU 6133286 A 19870210; EP 0228442 A1 19870715; IT 1188014 B 19871230; IT 8585575 A0 19850717

DOCDB simple family (application)

**IT 8600052 W 19860714**; AU 6133286 A 19860714; EP 86904343 A 19860714; IT 8557585 A 19850717